
Kolejne spotkanie z cyklu „Miejska Agora 44”

W Miejskiej Bibliotece Publicznej w Świnoujściu odbyło się kolejne spotkanie z cyklu
„Miejska Agora 44 – porozmawiajmy o Świnoujściu”. Rozmowa z mieszkańcami okazała się
potrzebna i bardzo wartościowa. 

Gośćmi spotkania był zastępca prezydenta Świnoujścia Roman Kucierski oraz sekretarz miasta
Gabriela Flis-Niśkiewicz. To właśnie oni odpowiadali na pytania, tłumaczyli miejskie decyzje i
notowali oczekiwania mieszkańców.

Jednym z głównych tematów była sytuacja rodzin zastępczych. W Świnoujściu funkcjonują aż 68
takie rodziny. Sekretarz miasta, Gabriela Flis-Niśkiewicz, szczegółowo opowiadała o wsparciu, jakie
miasto im oferuje, oraz o wyzwaniach związanych z dorastającą młodzieżą wychodzącą z tych rodzin.

Mieszkańcy pytali także o konsultacje społeczne – jak często się odbywają i czy mogą być
przeprowadzane w formie warstwowej. Władze miasta poinformowały, że szerokie konsultacje będą
przeprowadzone w związku z koniecznością przygotowania  nowej strategii rozwoju miasta.

Nie zabrakło również głosów krytycznych. Pojawiły się skargi na likwidowanie terenów zielonych na
rzecz parkingów tworzonych przez wspólnoty mieszkaniowe. Wśród tematów był także długo
oczekiwany parkingowiec przy ul. Bema oraz kwestie związane z budową supermarketu i restauracji
McDonald's na Warszowie.



Rozmawiano także o przyszłości Terminala Kontenerowego. Pojawiła się propozycja, by już teraz
szkolić lokalnych pracowników na potrzeby tej inwestycji. 

Wśród zgłaszanych spraw znalazły się też prośby o poprawę bezpieczeństwa na skateparku przy ul.
Grunwaldzkiej oraz o utworzenie przedszkola ze żłobkiem na wyspie Karsibór. Jedna z mieszkanek
apelowała również o przywrócenie fontanny ze śrubą przy ul. Piłsudskiego.

Przedstawiciele miasta zapewnili, że wszystkie wnioski zostaną przeanalizowane i – w miarę
możliwości – zrealizowane. Jednocześnie zachęcali mieszkańców do dalszego zgłaszania potrzeb i
pomysłów bezpośrednio w Urzędzie Miasta.

 


